
I am a non-speaking Autistic and multiply Disabled writer and poet. I consider myself a self-
advocate and an Activist because I fully believe in the Disability Rights Movement motto: 
"Nothing About Us, Without Us" 
As a non-speaking Autistic, I think it is important for me to show up, speak up, fight stigma 

and debunk false assumptions. 
Every voice counts and every voice must be heard. 
I serve on the Board of Directors of the Autistic Self Advocacy Network (ASAN), The 
Autism National Committee (AutCom) and the Florida Alliance for Assistive Services and 

Technology (FAAST) 
I blog for the websites Ollibean, and Autism Women's Network 
My published writings can be found on my blog nonspeakingautisticspeaking.blogspot.com 
 

 
Je suis une écrivaine et poète autiste polyhandicapée. Je me considère comme une auto-
défenseuse et une activiste, car je crois fermement à la devise du mouvement des droits des 
personnes handicapées : « Rien sur nous, sans nous ». 

En tant qu’autiste non verbale, je pense qu’il est important pour moi de me montrer, de 
m’exprimer, de combattre la stigmatisation et de démonter les fausses idées. 
Chaque voix compte et chaque voix doit être entendue. 
Je fais partie du Comité des Directeurs du Autistic Self Advocacy Network (ASAN), du Autism 

National Committee (AutCom) et du Florida Alliance for Assistive Services and Technology 
(FAAST). 
J’ai un blog sur les sites Ollibean et Autisme Women’s Network. 
On peut trouver mes écrits publiés sur mon blog nonspeakingautisticspeaking.blogspot.com 

 
 
 

http://nonspeakingautisticspeaking.blogspot.com/

